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W nowiqzaniu do mojego wystqpienia podczas Sesji Rady Miasta w dniu
27'03'2078r w temacie progromu usuwonio wyrob6w zowieroiqcych ozbest z
terenu Miosta wroctawek i zasad udzieronio dotacji na dofinansowanie osobom
fizycznym koszt6w usuwonio wyrob6w zawieraiqcych ozbest wskozarem, i2
miasto ma w swych zasoboch 12 budynk6w, kt6re moja pokrycia z plyt
azbestowych i tu tel miosto winno miei takowy program usuwonio ozbestu z
budynkiw komunalnych.

Jednoczenie proszq pana prezydenta o potwierdzenie pana dekraracji w
stosunku do oficyny budynku Ogniowo 4, kt6ry posiado pokrycie dachowe z ptyt
azbestowych gdzie obecnie wykonywany jest remont zwiqzany z
przystosowoniem mieszkania jako rokaru zomiennego do u2ytkowonia dra
rodziny, kt6ra bgdzie wykwaterowana z budynku Wiejska _ tubna by zdiqi teneternit i ,,za jednym zomachem,'wykonoi kompleksowo ten remont by nie
wracoi w przyszroici do tikwidacji ptyt eternitowych tego2 budynku. Jok mi
wiadomo r6wnie2 rodzina, kt6ra ma byi przekwoterowona w piimie
skierowanym w dniu 79.02.201gr oraz 21.03.201gr do pono prezydenta
postawila warunek dobrowolnego _ polubownego wyprowadzenio siq pod
warunkiem naprawy dachu i strychu gdzie bqdq mieszkati jej czlonkowie
rodziny. Dlatego, te2 zwracam siq do pana prezydento o wydonie odpowiednich
dyspozycji dyrektorowi AZK by ten problem plyt azbestowych no budynku_
oficynie Ogniowa 4 i remontu strychu byl razem z obecnie wykonywanym
remontem zrealizowony. Oczekuje no merytoryczno odpowiedi w powyiszej
sprawie.
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